
 
MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS 

 LA HAYE 
 

CONVENTION SUR LA RECONNAISSANCE ET L'EXECUTION DES JUGEMENTS ETRANGERS EN 
MATIERE CIVILE OU COMMERCIALE 

(La Haye, le 2 juillet 2019)  
 
 

Notification conformément à l’article 32 de la Convention  
 
 
 
La Convention susmentionnée a été adoptée le 2 juillet 2019 lors de la vingt-deuxième session de 
la Conférence de La Haye de droit international privé. 
 
Une copie certifiée électronique des textes de la Convention est accessible en ligne sur le site Web du 
Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l’adresse : 
https://verdragenbank.overheid.nl/en/Treaty/Details/013672 
 
 
 
SIGNATURE 
 
Uruguay, 02-07-2019 
  
(s.)  Laura DUPUY 
 
Conformément à l’article 24, premier paragraphe, la Convention a été signée par l’Uruguay le 
2 juillet 2019. 
 
 

La Haye, le 17 juillet 2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du 
Royaume des Pays-Bas, à l’adresse https://treatydatabase.overheid.nl. 
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MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS 

THE HAGUE 
 

CONVENTION ON THE RECOGNITION AND ENFORCEMENT OF FOREIGN JUDGMENTS IN CIVIL OR 
COMMERCIAL MATTERS 

(The Hague, 2 July 2019)  
 
 

Notification pursuant to Article 32 of the Convention  
 
 
 
The above Convention was adopted on 2 July 2019 during the twenty-second session of the Hague 
Conference on Private International Law. 
 
The electronic certified true copy of the Convention is available on the website of the Ministry of 
Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at the following address: 
https://verdragenbank.overheid.nl/en/Treaty/Details/013672 
 
 
 
SIGNATURE 
 
Uruguay, 02-07-2019 
 
(sd.)  Laura DUPUY 
 
In accordance with its Article 24, first paragraph, the Convention was signed by Uruguay on 
2 July 2019. 
 

 
The Hague,17 July 2019 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the 
Netherlands at https://treatydatabase.overheid.nl. 
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